
Bestyrelsesmøde tirsdag d.6.september, kl. 18.30 – 20.30  
Mødet afholdes på skolen   

 

Afbud fra Helle    Referent: KK 

Tid: Dagsordenspunkt – indhold:  Ansvar:  
18.30 Velkomst. 

 

LHY 

18.31 Corona – hvad sker ved smittet barn 

• Nye retningslinjer er vej, og de vil efterfølgende 

blive lagt på Aula, når de er klar. Der vil være en 

forskel på daginstitutions-/børnehave- og 

skoleområdet. Dagplejen har samme regler som 

daginstitutionsområdet 

• Indtil videre er det de kendte regler, som er 

gældende indtil den 10. september 

• Kommunen har lavet nogle lokale aftaler - et 

indsatsområde vil bl.a. være ekstra rengøringen 

– se nyhedsbrev fra kommunen 

• Eleverne fra 12 år tilbydes stadigvæk kviktest 

mandag og onsdag på Marslev Skole 

 

LHY 

18.40 Kort orientering og kommentarer til driften på 

skolen, SFO og i børnehus – herunder personale og 

økonomi, skoleplan 

• 53 børn i børnehuset (børnehaven) 

• 17 børn i vuggestuen. De er ved at slå en stilling 

op 

• 8 børn i dagplejen 

• Kommunen er generel udfordret på 0.-2. års 

området ift. pladser 

• Pt. udfordret lidt af syge personaler og syge børn 

• En ressourceperson fra kommunen vil være 

behjælpelig med indretning og etablering af 

læringsmiljøer i Børnehuset 

Peter/alle/KM/LHY/Kim 



• Opstart af læseleg i denne uge 

• Ift. til 2-sprogsområdet, så kam man her låne 

både en dansk – og en modersmålsudgave 

• Der vil også blive etableret foldevægge i 

Børnehuset – opstart i uge 36 – forventes færdigt 

til jul  

• Skolen er kommet godt fra start – fået 5 nye 

medarbejdere, og de har en meget positive 

tilgang til elever, medarbejdere og skolen 

• SFO’en får konsulent fra Systemisk Consult på ift. 

LOT-projektet 

• De formelle godkendelser er på plads ift. projekt 

Bålhytte, og det forventes, at den kan være 

færdig i slutningen af september 

• I SFO’en er der pt. 51 elever, og der vil 

sandsynligvis komme flere tilbage på 3. årgang – 

flot arbejde i SFO’en 

• Tilgang på 8 elever og nu er vi oppe på 141 

elever 

• SFO’ens økonomiske situation ser generelt godt 

ud, og vi forventer en balance eller et mindre 

overskud på budgettet 

• Det samme gør sig gælden på skoleområdet – 

her er forventningerne også, at vi går ud af 

budgetåret med et mindre overskud 

• Børnehuset  - her ser det også samlet rigtig godt 

ud – Kirsten og Lene har gjort det super i det 

forgangne år 

• Formanden og bestyrelsen har positive 

tilbagemelding til organisationen 

 

19.00 Ansættelsesproces af ny skoleleder – herunder 

modtagelse 

 LHY 



• Et  enigt ansættelsesudvalg har ansat Flemming 

Mahler Pedersen som ny skoleleder 

• Første dag på jobbet er fredag den 1. oktober. 

MED-udvalget har lag en plan for velkomsten, 

som naturligvis bliver koordineret med 

skoleforvaltningen  

• Lene har i dag haft et introducerende møde med 

den kommende skoleleder 

• Bestyrelsen vil møde ham dagen før sin 

tiltrædelse ved et bestyrelsesmøde mellem 

begge landsbyordninger (Marslev & Nymarken) 

og evt. indtænke sig i engagementet den 1. 

oktober 

 

19.10 Årshjul for årets mødeindhold 

• Skolebestyrelsen (SKB) giver udtryk for, at de 

gerne vil videregive Landsbyordningens vision og 

værdier til den nye leder 

• Samtidig er det vigtigt, at den nye skoleleder 

også får lov til at sætte sig ind i tingene 

• I Styrelsesvedtægterne ligger der klare regler for 

sammensætningen af skolebestyrelsen 

• Det forventes at der er valg til foråret. Det ligges 

også i årshjullet. Valg til 

institutionsrepræsentanter i efteråret. 

• Forslag, at mødet den 3, november opdeles – en 

fælles del og derefter en del for hver 

landsbyordning 

 

 

Peter/alle 

19.20 Madordning i skoledelen 

• Alle 0. kl.s forældre efterspørger sådan en 

ordning i skolen – lidt magen til den i 

børnehaven 

Michael 



• Det betyder, at de har været meget glade 

madordningen i børnehave 

• SKB kunne evt. være en facilitator for at indført 

ordningen med Skolemad 

• Madudvalg (Michael og Mie) sammen med et 

udvalg fra  Nymarken. Når der er et udkast klar 

kommer det på et SKB-møde. Michael melder 

tilbage til Lene 

• Peter undersøger om muligheden fra 

børnehaven evt. kan overføres til skoledelen 

  

19.30 Klassekasse og klasseture  

• Historikken til alle om turene for 6. klasse 

• SKB har lavet principper om bl.a. klassekasser og 

      forældrerådene har lavet nogle rigtige gode ture   

      for vores elever                  

• Lene efterlyser nogle principper og noget 

skriftligt herom – bl.a. er formål med turene 

vigtige! 

• Skolen vil max sætte 2 skoledage af til dette 

• Principper og retningslinjer for, hvorfor tage vi 

afsted? 

• Vi skal undgå at ekskluder, men vi skal derimod 

inkludere alle 

• Vigtigt, at lærerne/personalet er med i 

dagstimerne 

• Området er i køreafstand for lærere 

Deltagelsesmuligheder for alle elever og lærere i 

deres arbejdstid og max 2 dage.  

• Der kan evt. etableres et idekatalog til ture, 

traditioner for klasserne til klasserådene  

 

LHY/Alle    

20.10 Princip -børnehus fortsat  Peter  



• Peter vil gerne have, at man bruger noget energi 

på, at de folkevalgte lave principper for 

landsbyordningen – skabe den røde tråd fra 

vuggestue til skole. Evt. lave en procedure og 

plan for dette arbejde 

• Der er et efterslæb (de sidste par år) – 

historikken (har skulle slukke ildebrande) og 

corona ift. arbejdet med principper 

• Evt. indlægge et møde mere i år – f.eks. i oktober 

– Udkast fra Lene – 13.10 kl. 18.30 – det er aftalt 

på dette SKB-møde 

 

20.15 EVT: 

• Peter er konst. indtil videre 
 

alle 

20.25 Helles punkt – oplæsning af lille referat 

  

Helle  

Punkter til næste møde:  

Datoer for møder i dette skoleår:  
6. september  

30.september : møde på Nymarken med skole og forældre 

3. november : fælles møde med Nymarken 

6. december  

18. januar 

23. februar 

31. marts 

2. maj  

9.juni  

 
 


